附件：
2010绿色开采理论与实践国际会议研讨会

会议回执单（可复印）

工作单位（盖章）：                                    
	姓名
	性别
	职务／职称
	电话（手机）／传真
	E-MAIL
	是否作报告

（若是请填写报告题目，否则请填写“否”）
	是否参加技术展览

（填写“是”或“否”）

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


请准备参加会议的嘉宾于2010年10月10日前将参会回执单传真至0516-83885606或发至gaojie@cumt.edu.cn,gaojie@020611@163.com；作报告的嘉宾需提交论文中英文摘要（400字以内）和报告ppt，请务必在2010年10月15日之前提交，以便集结成册；参加技术展览的嘉宾请于2010年10月10日提交参展材料，以便布展安排。
其他未尽事宜，请关注另行通知。
Appendix：
2010 International Symposium on Green Mining Theory and Practice 
Conference Return Receipt  (Copy is Valid )

Unit（Please stamp on）：                                  
	Name
	Gender

	Position／Professional title
	Tel（Cell Phone）
／Fax
	E-MAIL
	Presentation
(If yes, please fill in the topic of your report, otherwise please fill in “NO”)
	Technical Exhibition
(Please fill in “YES” or “NO” )

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


Please fax the conference return receipt to 0516-83885606 or E-mail it to gaojie@cumt.edu.cn or gaojie@020611@163.com before October 10, 2010. For the purpose of authologizing materials into book form, the honored guests who prepare to give speeches need submit both the Chinese and English abstracts of your papers (in 400 characters) as well as ppt shows before October 15, 2010. The honored guests who prepare to participate in the Technical Exhibition need submit the exhibitive materials before October 10, 2010. 
    Other matters not mentioned herein, please pay attention to the further notice. 
